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Maastricht, 14- 09-2017. 
 
Betreft : vragen art. 47 Rvo inz. krantenartikel Mosae d.d. 14-09-2017  
                “Mosae bezweert zware crisis” 
 
Geacht College, 
 
Op 5 juli j.l. heeft de Seniorenpartij Maastricht art. 47 Rvo vragen gesteld n.a.v. de zorgelijke 
toestand bij Mosae Zorggroep. 
In Uw beantwoording heeft U aangegeven dat de gemeente zich zeer betrokken voelt bij deze 
situatie vooral omdat het hier een kwetsbare groep oudere inwoners van Maastricht betreft. 
Tevens heeft U in deze antwoorden vermeld  dat er reeds overleg heeft plaatsgevonden en dat het 
College zich primair inzet voor behoud van kwaliteit van zorg en voor de belangen van het 
personeel én dat zij voortaan tijdig betrokken willen worden in dergelijke situaties waarbij tevens is 
afgesproken dat de Mosae Zorggroep de gemeente op de hoogte zal houden over de verdere gang 
van zaken. 
Vandaag staat er echter opnieuw een artikel in De Limburger over Mosae dat voor de Seniorenpartij 
aanleiding is tot het stellen van de volgende vragen : 
 

1. Bent U op de hoogte gesteld van het door de interim bestuurder Dhr. v.d. Valk opgestelde 
herstelplan dat nu het vertrouwen krijgt van de bank? 
 

2. Het artikel geeft aan dat het de instelling is gelukt de algemene kosten 
flink terug te dringen maar dat deze besparing nog moet worden opgevoerd. De 

Seniorenpartij is van mening dat deze besparing onderdeel zou moeten uitmaken van het 

aan de bank aangeboden herstelplan. 

Bent U het met ons eens dat de gemeente hier volgens afspraak een overzicht zou moeten 

krijgen over de inhoud van deze algemene kosten ? 

 

 

3. Opnieuw staat er vermeld dat er 15 tot 20 Fte’s verloren zullen gaan, in onze eerdere vragen 

heeft de Seniorenpartij ook al haar zorgen uitgesproken over het gevoerde personeelsbeleid 

waarin reeds sprake zou zijn van ontslag van een 60tal medewerkers en wij pleiten opnieuw  

voor behoud van deze arbeidsplaatsen. 

Is het college bereid om samen met Mosae de  mogelijkheid tot het behoud van deze 

arbeidsplaatsen te bespreken, eventueel via herverdeling van taken ? 



 

4. De voorzitter van de Raad van Toezicht geeft aan dat Mosae weer toekomstbestendig wordt 

maar geeft tevens aan dat de R.v.T. zich gaat beraden over wat er in het verleden fout is 

gegaan en dat dit kan betekenen dat zij zullen opstappen.  

N.a.v. al het vorige is de Seniorenpartij van mening dat de R.v.T. zich onvoldoende heeft 

laten informeren over de stand van zaken waardoor een aantal van deze problemen is 

kunnen ontstaan, wij pleiten dan ook voor wijziging van samenstelling in deze R.v.T. 

waardoor er o.a. middels de toevoeging van een vertegenwoordiger voorgedragen door de 

gemeente,  meer controle kan zijn op de gang van zaken en indien nodig zullen de statuten 

hiervoor moeten worden aangepast. 

Is het college bereid om dit voorstel voor te leggen en te bespreken met de Mosae 

Zorggroep en de huidige R.v.T. ? 

 

Tot zover onze vragen 

 

Met vriendelijke groeten  

namens de fractie Senioren Partij Maastricht 

Ad  Frijns    

 
 
 
 

 
 
 
 


